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Van de redactie

Voor u ligt de maart 2012 uitgave van het
Contactblad CDA BorgerOdoorn. We
hebben weer ons best gedaan om het blad
enigszins op tijd bij u in de brievenbus te
krijgen.
Ik moet u bekennen dat dit niet altijd
even makkelijk is maar het is weer gelukt.
U vindt in deze uitgave allereerst weer
een inbreng van onze voorzitter Jan Top.
Natuurlijk heeft hij weer een interessant
onderwerp bij de kop genomen en we
raden u dan ook aan dit zeker te lezen.
Als redactie kunnen we het niet laten om
u alvast te verklappen dat Jan zich toch
nog voor twee jaar beschikbaar heeft
gesteld als voorzitter. Misschien is het
wel zijn echtgenote Aly die hem weer ter
beschikking heeft gesteld, maar dat mag
de pret niet drukken…. Dat zullen we
wellicht nooit weten maar we zullen
bijna zeker hun beide zeer dankbaar zijn
als hij na de Jaarvergadering weer onze
voorzitter mag en wil blijven.
U vindt verder een inbreng van Esther de
Lange, onze Europarlementariër. Zij
schrijft het e.e.a. over de Eurocrisis. Deze
inbreng is voor de december 2011
uitgave te laat binnengekomen maar wij
wilde hem u niet onthouden want het is
allemaal nog steeds actueel.
Ons raadslid, Christ Meulendijks, heeft
een stukje kopij opgestuurd over de
nieuwe wet Werk en Bijstand. Zeker de
moeite waard om dit even te lezen in deze
tijd waarin de broekriem moet worden
aangehaald.

Het andere raadslid, Harko Braam,
schrijft iets over Bloemrijke akkers, een
verhaal wat de gemeente BorgerOdoorn
bijna was ontglipt. Het zal
zeerwaarschijnlijk toch nog goed gaan
komen.
U vindt in deze uitgave een verslag van
ons werkbezoek aan Paasbergen in
Odoorn.U had dit ook al kunnen lezen op
onze website maar we drukken het ook
graag hier nog een keer af.
Natuurlijk loopt de secretaris weer even
door de zaken heen die de bestuurstafel
zijn gepasseerd en u vindt last but not
least als middenpagina een uitnodiging
voor de komende Jaarvergadering op 4
april a.s. afgedrukt in deze uitgave.
Deze Jaarvergadering mag u niet missen
want naast het agendapunt
Bestuurssamenstelling, welke ons weer
veel spirit zal gaan geven, presenteert
onze CDA wethouder Frits Alberts ons na
de pauze een gemeentelijke concept kader
nota genaamd Werken naar Vermogen.
Wij rekenen op een grote opkomst want
dit is echt vernieuwend beleid wat u zeker
niet mag  missen.
Iedereen, echt iedereen is bijzonder
welkom op deze Jaarvergadering en u kunt
op deze vergadering een informele,
prettige en open sfeer verwachten.
Veel leesplezier gewenst.

Ifonna en Bert van Maanen,
redactie.
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Van de voorzitter,

Vereniging en politiek

Het CDA is een vereniging met leden. In
een democratische organisatie hebben de
leden het uiteindelijk voor het zeggen.
Althans, als het gaat om koers en inhoud
van onze organisatie. De uitvoering is
gedelegeerd naar fractie en bestuur. Maar
ook achteraf kunnen leden beleid goed of
afkeuren. Vandaar dat we bij belangrijke
besluiten de leden de mogelijkheid geven
hun stem te laten horen. Dit gebeurt
veelal op een ledenvergadering.  Denk aan
verkiezingsprogramma, kandidatenlijst
gemeenteraad  en andere besluiten.
Binnenkort gaan we ook praten over de
koers van het landelijk CDA. Op het
laatstgehouden congres in Maarsen, waar
Roelof Tuin en ik aanwezig waren, zijn
drie rapporten gepresenteerd. Het is van
belang om ook hier,  lokaal of in
samenwerking met andere Drentse
gemeenten, over te praten.
Politiek is hard en grillig. Dat zie je bij de
PvdA, waar Job Cohen is teruggetreden als
partijleider en fractievoorzitter.  De leden
van deze partij mogen aangeven wie de
fractieleider moet worden. Trouwens, het
gehele politieke landschap is drastisch
veranderd. De gevestigde partijen hebben
het moeilijk.  Individualisering, eigen
belang, minder respect en fatsoen,
multiculturele (bloemrijke) samenleving,
verruwing van omgangsvormen,  je niet
meer of minder verbonden weten met
maatschappelijk en kerkelijke organisatie
zijn enkele oorzaken. En toch of juist
daarom heeft het CDA een goede
boodschap voor de samenleving.  Een
samenleving waarin we samen
verantwoordelijkheid dragen, in je eigen

buurt, maar ook wereldwijd, met oog
voor de zwakkeren in ons midden. Een
politiek leider die dit uit kan dragen is
daarbij van wezenlijk belang. Ik hoop en
verwacht dat dit in de loop van het jaar
voor ons CDA duidelijk wordt.
Onlangs hebben we een plan gemaakt om
goed in de pers te komen. Het beleid van
de CDA fractie, gekoppeld aan ons
verkiezingsprogramma, kunnen we prima
uitdragen. We kunnen de burgers in onze
gemeente laten zien wat we beloofd
hebben en wat we hebben gerealiseerd.
Belangrijk voor de gemeenteraads
verkiezingen in maart 2014. Vertrouwen
is een kernbegrip in de politiek.
In onze gemeente spelen ook een aantal
belangrijke thema’s waaronder
duurzame en energie zoals windmolens in
de veenkoloniën, voorzieningen in de
kleine dorpen, sociale voorzieningen in
kader van WMO. Onze fractieleden en
wethouder zijn daar druk mee bezig. Het
CDA is een landelijke partij met
regeringsverantwoordelijkheid. En we
krijgen nog te maken met extra
bezuinigingen. Dat zal niet makkelijk
worden en we moeten blijven waken voor
te vergaande consequenties voor de
mensen die het moeilijk hebben.
We leven in de tijd van de veertig dagen
op weg naar Pasen.  Carnaval is achter
de rug. De vastentijd is aangebroken.
Bezinning hoort daar bij.  Ook in de
politiek.  Het is mooi om te werken aan
een leefbare wereld en samenleving. Dat
is onze opdracht.

Jan Top, Voorzitter CDA BorgerOdoorn.
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De vraag en de toelichting was de volgende:
Aanleiding van de vraag:

Naar aanleiding van een artikel in
Veldpost, onafhankelijk landbouwblad
voor Nederland willen we als CDA fractie
een vraag stellen, actueel omdat het in de
krant van jl. zaterdag staat, wij als fractie
daarop vragen kregen.

Informatie:-  In Veldpost van 11 februari
gelezen over bloemrijke akkers in
Drenthe. Boeren ,ook hobbyboeren kunnen
tegen een vergoeding percelen inzaaien
met een bloemenmengsel, een verfraaiing
van het landschap, voedingsbodem voor
wintervoedsel voor alles wat leeft, een
betere biodiversiteit wordt zo nagestreefd
EN:  een hoog waarderingscijfer door
bewoners en toerisme,
  Tot onze verbazing werden al ons
omringende gemeenten  Aa en Hunze,
Tynaarloo, Emmen en  Midden Drenthe
genoemd maar BorgerOdoorn niet.
 Ook werden we naar aanleiding van dit
artikel door  inwoners gevraagd waarom
Borger Odoorn  niet mee doet.
 We hebben toen contact gezocht met het
ANV  (Agrarische Natuur Vereniging).

Landbouw en recreatie zijn de grote
pijlers van onze economie en die worden
door dit initiatief beiden gestimuleerd, en
bovendien wordt een belangrijke bijdrage
het milieu geleverd met initiatieven zoals
o.a. het in eigen beheer composteren van
bermmaaisel.
Biodiversiteit en multifunctionele
landbouw staan hoog in het  vaandel van
de Agrarische Natuur Vereniging.  Kijk op
www.anvdrenthe.nl. Dat sluit naadloos

aan bij onze gemeentelijke
doelstellingen.

Echter: Doordat de oriënterende
vergadering lang duurde, verzocht de
burgemeester ons om de mondelinge
vraag niet te stellen, om tijd te winnen
voor de besluitvormende vergadering.
In ruil daarvoor zou onze vraag dan als
schriftelijke vraag dinsdag 21 februari in
het college behandeld (normaal mag dat
6 weken duren)worden en wij daarop
antwoord krijgen.
De CDA fractie wil graag voor de
particulieren  en boeren de mogelijkheid
van bloemrijke akkers, zoals die ook in
de ons omliggende gemeenten van kracht
is, en hadden dat graag   naar voren
willen brengen.
Het zou toch mooi zijn dat onze natuur
door subsidie van gemeente en daaraan
gekoppeld  van de provincie verfraaid
kan worden met talrijke bloemrijke
akkers. U hebt ze (in Tynaarlo naast A28
en Aa en Hunze voetbalvelden in
Gasselte) vast wel gezien en wellicht ook
gedacht… is dat niet iets voor ons ??

Als het aan de CDA fractie ligt:
Bloemrijke akkers ook in BorgerOdoorn.

Van de fractie

Uit de raadsvergadering           van 16 februari 2012

Het CDA wilde pleiten voor Bloemrijke akkers in Borger Odoorn?

  In de oriënterende raads vergadering kwamen tijdens de behandeling

van het economisch Beleidsplan het belang van de landbouw (78 % van

grondgebied in BorgerOdoorn), het toerisme, 25 % van de beroeps

bevolking van BorgerOdoorn vindt daarin haar werk, het

ondernemersklimaat met begrippen als authenticiteit, aandacht voor

het milieu, als begrippen langs.

 De CDA fractie zou  naar aanleiding van een stuk in Veldpost, een

onafhankelijk landbouwblad voor Nederland, over bloemrijke akkers een

mondelinge vraag stellen in de besluitvormende raad.

Een mooiere inleiding als  die in de oriënterende raad genoemd konden

we ons dan ook niet wensen. >>>

Bloemrijke akkers:
ook in

Borger-Odoorn
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Het bestuur van CDA Borger
Odoorn heeft haar eerste
vergadering al weer gehad op
18 januari 2012. Een
terugkerend agendapunt blijft
vooralsnog het aantrekken van
een nieuwe voorzitter. Namen
zijn genoemd en er zijn
personen benaderd maar tot nu
toe is er nog geen nieuwe
voorzitter.
Wel heeft het bestuur in de
vergadering van 18 januari
2012 afgesproken dat de
vergaderingen gewoon
doorgaan en dat de voorzitters
activiteiten door de andere
bestuursleden tijdelijk zullen
worden overgenomen na de
komende Jaarvergadering die
gehouden gaat worden op 4
april 2011.
In 2011 is al afgesproken dat
de bestuurleden beurt voor
beurt ook weer de
fractievergaderingen in 2012
zullen gaan bezoeken. De
secretaris heeft hiertoe een
schema gemaakt en
rondgestuurd.
Het bestuur heeft met genoegen
kennisgenomen van de
resultaten van de verschillende
beraden die er landelijk zijn
geweest. Zo hebben we een
strategisch beraad gehad onder

leiding van Aart Jan de Geus, een identiteit
beraad onder leiding van Jacobine Geel en
er is een beraad geweest naar de structuur
van de Partij.
De uitkomsten van de eerste twee beraden
zijn in het laatste CDA congres uitgebreid
aan de orde geweest en binnen de partij
leeft ondertussen wel het gevoel dat we
onze bron van bestaan weer (terug)
gevonden hebben. Compassie bij de leden
en een radicale middenkoers moeten het
CDA ledental weer doen toenemen en de
kiezers weer aanzetten om op het CDA te
stemmen. Binnen het bestuur van CDA
BorgerOdoorn groeit ook het vertrouwen
weer om er straks weer tientallen leden bij
te kunnen werven.
Natuurlijk moet dit alles eerst nog
“verkocht” worden aan de kiezer maar we
hebben er alle vertrouwen in dat we hier de
komende maanden in zullen slagen.
Het is wat dat betreft jammer dat andere
partijen met veelal nutteloze zaken zoveel
aandacht krijgen van de media terwijl ons
goede verhaal, onze herbronning hierdoor
nog steeds te weinig aandacht lijkt te
krijgen.
Het bestuur is blij dat mede door de CDA
fractie de zondag openstelling van de
supermarkt in Borger grotendeels is
teruggebracht op het niveau als
afgesproken in de coalitie.
Spannend blijft het rond het
windmolenpark op het veen. Volgens het
bestuur heeft de CDA fractie in deze, gezien
de omstandigheden, een verstandige rol
gespeeld.

Het bestuur heeft samen met de fractie
het initiatief genomen om meer werk te
gaan maken van Public Relations en
heeft voor het maken van een Plan van
Aanpak dan ook een werkgroep
opgericht die bestaat uit Jakob
Woldendorp, Carina Sturing, Jan Top en
Roelof Tuin.
Zoals al genoemd zal het bestuur op 4
april 2012 weer de Jaarvergadering
organiseren. Terwijl ik zat te schrijven
krijg ik bericht van Jan Top dat hij toch
nog voor maximaal twee jaar voorzitter
wil blijven. Dat lijkt mij fantastisch
nieuws maar Jan wil het voorgelegd
hebben in de komende Jaarvergadering.
Hij realiseert zich goed dat hij al 13
jaar voorzitter is en dat het dan vaak zo
is dat er naar vernieuwing wordt
uitgekeken. Is ons geval ligt dit
waarschijnlijk anders maar toch…
Na de pauze van de Jaarvergadering zal
onze wethouder de gemeentelijke
concept kadernota Werken naar
Vermogen presenteren. Dit is een brede
WMO nota waarin ook de nieuwe taken
en decentralisaties een plek gekregen
hebben.
Elders in deze uitgave van dit
Contactblad vindt u een uitnodiging/
agenda voor deze Jaarvergadering en we
hopen dat u in grote getalen op komt
dagen.

Bert van Maanen,
Secretaris CDA BorgerOdoorn

Van de             bestuurstafel
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Per 1 januari 2012 is de nieuwe Wet Werk en Bijstand (WWB) in

werking getreden. De gemeente moet de huidige verordeningen

daarop aanpassen en is niet meer dan uitvoerder van de wet die

landelijk is vastgesteld.

Met deze wet verandert het een en ander voor mensen die een

bijstandsuitkering hebben of daarvoor in aanmerking willen komen.

In deze bijdrage van het CDA contactblad
wil ik daar enige toelichting op geven en
hoe wij daar in de gemeenteraad
aandacht hebben besteed.
De nieuwe wet wordt vanaf 1 januari
toegepast voor nieuwe aanvragen. Voor
mensen die reeds een uitkering hebben,
geldt de nieuwe wet nog niet. Voor 1 juli
wordt hun uitkering opnieuw getoetst
aan de nieuwe wet. Daarbij wordt
gekeken naar het totale gezinsinkomen.
Dus ook het inkomen van gezinsleden die
in dezelfde woning wonen worden
meegerekend bij de vaststelling van de
uitkering. Daarop zijn wel enkele
uitzonderingen van toepassing zoals
studiefinanciering, zorgbehoevende
gezinsleden, bijverdiensten van kinderen
beneden de 16 jaar en nog enkele andere
uitzonderingen. Het zou te ver voeren om

ondersteuning daar waar nodig.

Toch zullen we rekening moeten houden
met schrijnende situatie als alle klanten
aan de nieuwe wet getoetst zijn. Hoeveel
er dat zijn weten we nu nog niet. Graag
willen wij als raad geïnformeerd worden
over het aantal knelgevallen die aan het
licht komen, welke gevolgen dat heeft
voor de betrokkenen en de mogelijke
oplossingen die daarvoor mogelijk zijn.
Met name denkt het CDA daarbij aan de
toekomst van de jeugd. Krijgt die nu nog
wel een kans om aan hun eigen toekomst
te bouwen. Het CDA vindt het wenselijk
dat zeker voor de schrijnende gevallen er
maatwerk wordt geleverd. Dat zal
waarschijnlijk niet kunnen binnen de
nieuwe Wet Werk en Bijstand omdat die
heel duidelijk afgebakend is, maar ziet
het College dan mogelijkheden in het
flankerend beleid en welke zijn dat dan.
Tot slot; De nieuwe Wet Werk en Bijstand
is niet enkel een technische wijziging en
een aanscherping van de regelgeving. Op
termijn en dan bedoelen wij tussen nu en
1 juli zal er veel veranderen en nog veel
werk verzet moeten worden. Voor een

                      Nieuwe Wet              Werk en Bijstand

aantal bijstandsgerechtigd zal het een

 spannende tijd zijn en misschien zal het
gevolgen hebben voor hun financiële
situatie. Voor jongeren is het misschien
wel een bedreiging  voor hun toekomst.
Het CDA wil er op toezien dat met de
toepassing van de nieuwe wet er wel een
aangescherpt doch rechtvaardig sociaal
beleid blijft bestaan. Uitgaande van de
eigen verantwoordelijkheid en de
noodzakelijke c.q gewenste
ondersteuning van de gemeentelijke
overheid dienen er voor alle betrokkenen
ook perspectieven voor de toekomst te
blijven bestaan.
Onze wethouder Frits Albers heeft
toegezegd om ons te informeren over de
verdere uitwerkingen van deze wet en de
schrijnende situatie die bij de toetsing
aan het licht komen. Daar waar mogelijk
zal in het kader van het flankerend beleid
naar oplossingen worden gezocht. Want
die mogelijkheden heeft de gemeente wel.

Christ Meulendijks
CDA fractielid

daar nu dieper op in te gaan.
De CDA fractie heeft als enige fractie in de
raad haar zorgen uitgesproken over de
gevolgen van deze nieuwe wet, met name
voor schrijnende gezinssituaties en voor
de jongeren. Wij hebben daarover het
volgende naar voren gebracht.
De gemeente BorgerOdoorn staat bekend
als een sociale gemeente en dat wil het
CDA graag zo houden. Wij hebben begrip
dat de regelgeving wordt aangescherpt en
de eigen verantwoordelijkheid van de
burger meer centraal komt te staan. Wij
onderschrijven de kaders die gesteld zijn
in de notitie m.b.t. de aanscherping van
deze wet. De mentaliteit in de samenleving
en de huidige financiële situatie vraagt
daarom. Net zoals bij de uitvoering van de
AWBZ zal ook in de sociale uitkeringen
een kanteling plaatsvinden. Dus niet meer
een automatisch recht, maar
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7876 BH Valthermond

www.tobbenwonen.nl

Donkere dagen

In deze zogenaamde donkere dagen voor
Kerstmis gaat de Europese Unie door een
van de grootste crises in haar bestaan. De
situatie omtrent de euro is ernstig, temeer
omdat we eigenlijk met een tweeledig
probleem te maken hebben: een
constructiefout gemaakt toen de euro
werd ingesteld en een dreigend failliet van
sommige landen.
Bij de creatie van de euro hebben we wel
goede regels hebben opgesteld voor de
monetaire kant van het verhaal, maar zijn
we vergeten om ook sterke regels te maken
op sociaaleconomisch gebied. Daardoor
heeft een situatie kunnen ontstaan waarin
sommige landen pijnlijke maatregelen
hebben genomen (denk aan de verhoging
van de pensioenleeftijd in Nederland)
terwijl andere landen op de pof hebben
geleefd en hun staatsschuld hebben laten
oplopen. Op de grillige en hoogst
speculatieve financiële markten stijgt de
rente op hun leningen tot ongekende
hoogte. De oude constructiefout leidde
dus tot een ongekende crisis. Beide
problemen moeten aangepakt worden.
Makkelijk is dat niet. Je bent als het ware
het fundament van je gezamenlijke huis
aan het versterken terwijl er verschillende
kamers in brand staan.
Noodzakelijk is het des te meer. Via onze
grote bankensector en pensioenfondsen
hebben we veel geld in de betroffen
landen uitstaan. In Griekenland nog niet
zo zeer, maar Spanje en Italië zijn een
ander verhaal. We hebben er dus alle
belang bij dat de crisis zich niet verder

uitbreidt. Daarnaast zijn de euro en de
Europese interne markt voor Nederland
als handelsland van groot belang.
De inzet van ons als CDAdelegatie in het
Europees parlement is om via het
Europese noodfonds op korte termijn
verdere besmetting te voorkomen.
Daarnaast zal er ook veel meer
begrotingsdiscipline moeten komen en
dient het sociaaleconomische beleid in
de lidstaten beter op elkaar aan te sluiten.
Als eurolanden niet zelf kunnen besluiten
tot  voldoende zelfdiscipline dan moet
Europa dat maar afdwingen. Een zestal
wetten zijn daartoe dit jaar al
aangenomen, o.a. over strengere straffen
bij overtreding van de begrotingsregels en
dwingende aanwijzingen van de Europese
Commissie aan lidstaten om hun
economie op orde te brengen.
Maar hiermee zijn we er nog niet. Er mag
geen enkele ‘escape’ meer zijn voor landen
die zich niet aan de afspraken houden. Bij
overtreding moet altijd automatisch een
sanctie volgen. Een eurocommissaris voor
begrotingsdiscipline is de aangewezen
man of vrouw om dat te doen. Een
Europese versie van Jan Kees de Jager, zeg
maar. Niet de Raad van ministers: we
willen geen slagers die hun eigen vlees
keuren. Frankrijk lag hierbij lang dwars,
maar lijkt bij te draaien. Nu is snelheid en
doorpakken geboden. Zodat er ook weer
licht is aan het eind van een donkere
periode voor de euro. Daar willen wij ook
in het komende jaar samen met collega’s
in Den Haag aan werken.

Esther de Lange
Lid van de CDAdelegatie in het Europees

Esther de Lange

Lid van de CDA-delegatie

in het Europees Parlement
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CDA Borger-Odoorn:            op werkbezoek

   in Paasbergen te Odoorn

Parlement
CDA BorgerOdoorn op werkbezoek in
Paasbergen Odoorn
Samenwerking om toenemende
ouderenzorg te realiseren
Een delegatie van CDA BorgerOdoorn,
bestaande uit wethouder Frits Alberts,
fractieleden Roelof Tuin, Harko Braam,
Christ Meulendijks , Ankie Huijing en
Peter Venniker, alsmede de bestuurleden
Jan Top, Jan Wijnholds, Albert Trip en Jan
Hendrik Hazelaar, brachten een
werkbezoek aan woonzorgcentrum
Paasbergen in Odoorn. Oud CDA
wethouder Bé Trip, tevens oud bestuurlid
van de Paasbergen was ook aanwezig.  De
delegatie werd ontvangen door sector
manager Herman Stel, facilitair manager
Paul Blaak, unit manager Bianca
Hollander en Alie Meijer van unit

ook  38 ouderenwoningen, die
aangesloten zijn op alarmering. De
Paasweide bestaat uit 8
koopappartementen.  Leveste Care
verleent verder zorg aan bewoners in
Akkershof  in Exloo, Vrijheidshof  in
Valthermond en Mondkersheem  in 2e

Exloermond. De diensten van Leveste Care
zijn gericht op wonen , zorg en welzijn,
waarbij het gaat om dagverzorging,
dagopvang, restaurant,
uitbrengmaaltijden, alarmering, intra en
extramurale zorg (binnen en buiten de
muren van het gebouw) gericht op
lichamelijke en psychogeriatrische
vragen. Er komt ook een grotere toename
aan verpleeghulpvragen. Dit heeft
gevolgen voor de huidige huisvesting, die
hierop aangepast moet worden.
Een belangrijke ontwikkeling voor de
nabije toekomst  is het toenemend aantal
ouderen. In 2030 is 14,3 % van de
inwoners in BorgerOdoorn 75 jaar en
ouder, ongeveer de helft meer dan nu.
Daarbij komt dat het totaal aantal
inwoners afneemt (krimp). Ongeveer 670
woningen zullen dan geschikt gemaakt
moeten worden voor bewoning door
ouderen.  Dit alles betekent een
toenemende zorgbehoefte, een complexere
zorgvraag en een tekort aan vakkundige
arbeidskrachten. Kernpunt in het
ouderenbeleid is het zolang mogelijk
zelfstandig kunnen wonen van ouderen in
de thuissituatie.  Dit betekent voor het
beleid inzake betaalbaarheid en kwaliteit
dat een nieuwe koers wordt ingeslagen.

Inzet van mantelzorg en vrijwilligerswerk
wordt nog belangrijker, evenals domotica
en ontwikkeling woonwijkcentra.  Er
worden taken overgedragen van AWBZ
naar WMO, waardoor de gemeente een
belangrijker rol krijgt in de regie van
ouderenzorg.
Leveste Care pakt dit voortvarend op. De
klant staat centraal, locaties worden
verbouwd en er wordt geïnvesteerd in
grotere deskundigheid van het  personeel.
Verder wordt samengewerkt met andere
organisaties op gebied van wonen, zorg
en welzijn. Er is een zorgexperiment
opgestart. Kleinschaligheid dicht bij
mensen wordt steeds belangrijker. In de
Paasbergen gaat een aantal
veranderingen plaats vinden. Het is de
bedoeling om meer functies in het
gebouw te halen en meer contact met het
dorp te krijgen, een zogenaamd
woonwijkcentrum.  Zo komen de
bibliotheek en de steunstee in de
Paasbergen. Het gebouw wordt daarvoor
verbouwd. Binnenkort is er een
presentatie van de verbouwplannen.  CDA
wethouder Frits Alberts zegt dat hij zeer te
spreken is over de constructieve
samenwerking tussen gemeente en Leveste
Care over deze ontwikkelingen.
De CDA delegatie kreeg nog een
rondleiding in het gebouw en het bezoek
werd afgesloten met een hapje en
drankje. CDA wethouder Frits Alberts
bedankte voor de ontvangst en Harko
Braam overhandigde een presentje. Zie
ook www.cda.nl/borgerodoorn en
www.leveste.nl/LevesteCare

verpleging.
De CDA delegatie kreeg een boeiende
uiteenzetting van Herman Stel  over de
ontwikkelingen in de ouderenzorg bij
Leveste Care, waar de Paasbergen
onderdeel van is. In ZuidoostDrenthe
heeft Leveste 14 woonzorgcentra
verspreid over drie sectoren. De centrale
diensten zitten in Emmen. Er werken ca
1700 mensen.  Er wordt zorg verleend aan
bewoners die in de zorgcentra wonen,
maar ook aan mensen in de directe
omgeving kan thuis zorg worden gegeven.
In woonzorgcentrum Paasbergen in
Odoorn wonen ongeveer 100 bewoners,
waarvan  70 op woonzorg en 30 op de
verpleegunit. Elke bewoner ontvangt hulp
op basis van het zorgzwaartepakket. De
Paasbergen telt  10 zorgwoningen en 24
aanleunwoningen.  Op het terrein staan



 1514

Het CDA op bezoek

                           bij de              groepsaccommodatie de Kwartjesberg

            houder van het             GREEN KEY certificaat te Drouwen.

Het ontvangen van de Green Key, certificaat voor
verantwoord ondernemen, door de Kwartjesberg, is voor
het CDA aanleiding geweest om dit bedrijf te bezoeken. We
zijn erg gastvrij en enthousiast ontvangen door de beide
ondernemers op hun prachtige locatie midden in het bos.

Een vijftal jaren geleden zijn Rene en
Charlotte van Wijk de trotse eigenaren
van de groepsaccommodatie geworden.
De accommodatie was zeer in verval en
de nieuwe eigenaren zijn ook met een
jaren durende grondige renovatie
begonnen.
Zij hebben besloten om dit alles op een
milieubewust verantwoorde wijze uit te
voeren. En ook de bedrijfsvoering zo
klant en milieuvriendelijk mogelijk te
doen. Dit is op allerlei gebieden van de
bedrijfsvoering zichtbaar. Hierbij is o.a.
gedacht aan sensoren zodat lampen
niet onnodig branden, maar ook
milieuvriendelijke
schoonmaakmiddelen, Chloorvrij
printpapier, uiteraard aan beide zijden

gebruikt, speciale douchekoppen die
maar 3 liter water per minuut
verbruiken (extreem zuinig), maar ook
verantwoorde maaltijden. Want voor 40
procent van de gasten verzorgen zij ook
de maaltijden.
De naam van de Kwartjesberg stamt nog
uit vroeger tijden toen de
accommodatie nog van de vrije school
was. In die tijd spaarden de gasten elke
week een kwartje om naar de
Kwartjesberg toe te kunnen.
We kijken terug op een informatief
bezoek en het CDA wenst de beide
ondernemers veel succes met het
vervolgen van hun ingezette
bedrijfsplan....
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